
Notulen van de vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van 16 september 
2024 

A g e n d a                                                                                                                                                      

1. Opening 
Gezien de lange lijst met belangrijke onderwerpen is het jammer dat er voor deze vergadering zo 
veel afmeldingen zijn (met goede redenen, maar toch). 

2. Vaststelling van de agenda 
• Er zijn geen toevoegingen aan de agenda noch zaken voor de rondvraag 

3. Vaststelling notulen van de vergadering van 17 juni 2024 
• De notulen van de vergadering van 17 juni 2024 worden ongewijzigd vastgesteld. 
• N.a.v. de notulen wordt besloten bij de gemeente de twee nog niet beantwoorde adviezen onder 

de aandacht te brengen. Immers, voor deze adviezen is de afgesproken reactietijd van 6 weken 
al enige tijd verstreken. Dit betreft de adviezen over het rapport van de nationale ombudsman 
’Burger in zicht’ en het advies n.a.v. ’de veranderende zorgbehoefte’. 

• Voorgesteld wordt om aan de notulen een actielijst toe te voegen. Niet iedereen is daar een 
voorstander van omdat vaak de actielijst het belangrijkste agendapunt van de vergadering 
wordt. Daarom zal het voorstel de volgende vergadering opnieuw besproken wanneer iedereen 
er is. 

4. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 
4.1. Verslag SED-voorzittersoverleg op 10 juli 2024  

Vergadering is vooral bedoeld om werk van de SED-adviesraden op elkaar af te stemmen  
• Voor de Wmo-adviesraad bij de gemeente is nieuwe contactpersoon benoemd. 
• De komende periode zal alle aandacht uitgaan naar de inkoop Wmo en Jeugdzorg. 

Daarnaast wordt gewerkt aan de verordening ’Schuldhulpverlening’ en aan de verordening 
’Inburgering’. 

4.2. Verslag overleg met wethouder van Ham op 16 juni 2024 
• Aangedrongen is op een snellere beantwoording van de uitgebrachte adviezen. 
• Openstaande adviezen zijn doorgesproken, maar niet beantwoord. 
• Nieuwe regeling adviesraden is nu akkoord. 

• Het maximaal aantal leden van Wmo-adviesraad Stede Broec wordt 10, dit inclusief de 
voorzitter en secretaris. 

• De gemeente legt zich vast om binnen 6 weken schriftelijk te reageren op uitgebrachte 
adviezen. 

4.3. Terugkoppeling van de informatiebijeenkomst over de nieuwe verordeningen en 
beleidsregels Wmo en Jeugd op 8 augustus. 
Dit agendapunt wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering, daar geen van de 
deelnemers aan de informatiebijeenkomst aanwezig is. 

4.4. Verslag Regionaal Overleg voorzitters adviesraden Westfriesland op 3 september 
• De aanbestedingsperiode voor de inkoop van Jeugdzorg en Wmo-faciliteiten is verlengd. 

Onduidelijk is wat de redenen hiervoor zijn. 
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4.5. Verslag SED-bijeenkomst over het kaderplan Schuldhulpverlening 11 september 
• Schuldhulpverlening 

Er wordt gewerkt aan een nieuwe kadernota ’Schuldhulpverlening’. Deze nota zal een 
voortzetting van het huidige beleid weergeven. Het accent zal op preventie komen te 
liggen met als voorbeelden: een website voor jongeren en het uitbrengen van een 
geldkrant. 

• Schuldhulpverlening is ook beschikbaar voor ondernemers, maar het is niet duidelijk 
welke ondernemers hiervoor in aanmerking komen. 

• De adviesraad benadrukt dat een duidelijker onderscheid gemaakt moet kunnen worden 
tussen ’niet kunnen betalen’ en ’niet willen betalen’ 

• Het wantrouwen in de gemeentelijke instellingen lijkt te groeien. 

5. Rapporten ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht en ingekomen stukken 
5.1. Ter kennisname  - Antwoord op ons advies over Uitvoeringsplan “Bestrijding 

Eenzaamheid Onder Ouderen”  
Dit advies betreft een verzoek om een status-update over het in mei 2021 uitgebrachte 
advies over het (concept)uitvoeringsplan ’Bestrijding eenzaamheid’: 
• De adviesraad vindt het jammer dat het antwoord van de gemeente geen duidelijk beeld 

geeft in hoeverre de genomen maatregelen hebben geleid tot vermindering van 
eenzaamheid onder ouderen. 

• Verder wordt het antwoord voor kennisgeving aangenomen en is geen verdere actie nodig. 
5.2. Ter kennisname - Bericht beëindiging activiteiten Zorg Zoals de Westfries het Wil 

(ZZWW) 
Het intrekken van de subsidie aan dit overlegorgaan is de directe oorzaak van het 
beëindigen van de activiteiten. 

5.3. Verzoek om input Wmo-beleidsplan n.a.v. mail van 2 augustus 
• Hoewel de adviesraad graag vroegtijdig betrokken wordt bij nieuw te vormen beleid, gaat 

dit verzoek wat ver. Immers de gemeente formuleert beleid en de adviesraad adviseert. 
Met name de gevraagde evaluatie ’wat gaat goed en wat kan beter in de uitvoering van de 
WMO’ dient door de gemeente te worden uitgevoerd. Wel wijst de adviesraad op de 
uitgebrachte adviezen naar aanleiding van het Nationale ombudsmanrapport ’Burger in 
Zicht’. 

• De vraag over de gevolgen van het ’ravijnjaar’, een stevige korting op het 
gemeentebudget, en de te nemen maatregelen, kan de adviesraad niet beantwoorden. Het 
lijkt beter dat de gemeente met een aantal alternatieven komt over hoe de gevolgen van de 
korting weg kunnen worden gemasseerd. 

• De Wmo-adviesraad zal een antwoord naar de gemeente formuleren. 
5.4. Adviesaanvraag ’Verordening Inburgering Stede Broec’ 

Hierover is reeds een positief advies uitgebracht.  
5.5. Concept verordening en beleidsregel ’Minimaregelingen’ 

• De adviesraad is in principe akkoord met de voorgestelde wijziging van de  verordening 
en beleidsregel. Immers de regels worden versimpeld en lijken iets gunstiger uit te pakken 
voor de doelgroep. 

• Wel verbaast het de adviesraad dat ongeveer een derde van de doelgroep niet bereikt 
wordt en dus ten onrechte geen gebruik maakt van de ’Minimaregelingen’. 
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• De adviesraad zal in haar advies aan de gemeente aangeven dat de gemeente veel actiever 
op zoek moet gaan naar deze ’gemiste minima’. Hier zal de gemeente er rekening mee 
moeten houden dat velen van deze groep laaggeletterd zijn en vaak geen toegang hebben 
tot internet en/of krant. 

5.6. Adviesaanvraag ’Kaderplan Schuldhulpverlening 2025-2028 Zes Westfriese 
gemeenten’ 
Het kaderplan betreft de visie van 6 West-Friese gemeenten hoe schulden te voorkomen en 
adequaat op schulden te reageren. 
• Het kader is weinig concreet en bevat noch een uitvoeringsplan noch een planning.  
• De persoon met schulden lijkt niet centraal te staan en het plan gaat veelal over de 

ketenpartners. Met name de vraag ’hoe bereikt de gemeente mensen in de problemen 
vroegtijdig’ wordt maar ten dele beantwoord. 

• Het aantal inwoners met schuldproblemen lijkt 10% hoger te liggen dan het landelijk 
gemiddelde. Het kaderplan adviseert geen specifieke maatregelen om het aantal 
schuldenaren tot minmaal onder het landelijk gemiddelde terug te brengen. 

• De Wmo-adviesraad zal een advies met deze opmerkingen uitbrengen. 

6. Cursussen 
Voor de komende periode zijn geen cursussen gepland. Wel wordt gewezen op het cursuspakket 
van de Koepel waar nu een aantal korte cursussen voor nieuwe adviesraadleden wordt 
aangeboden. 

7. Mededelingen en termijnkalender 
• Er zijn geen mededelingen. 
• De termijnkalender lijkt niet meer actueel. 

8. Actiepunten en terugkoppeling van de werkgroepen 
• Werkgroep Toegankelijkheid 

• Het nieuwe fotoboek met obstakels in Stede Broec zal in oktober worden gepubliceerd 
• Er wordt gezocht naar nieuwe leden om de werkgroep te versterken.. 

• Seniorenraad.  
Geen zaken te rapporteren. 

• Focusgroep Jeugdzorg 
Onduidelijk is wat de status van de nieuwe verordening Jeugd is. Hierover is reeds 
gerappelleerd, maar nog geen antwoord ontvangen. 

9. Rondvraag  
• Eenieder ervaart de voorgelegde beleidsdocumenten en verordeningen als erg ambtelijk en 

uitgebreid. De adviesraad begrijpt dat verordeningen en beleidsdocumenten juridisch 
dichtgetimmerd moeten zijn. Toch meent de adviesraad dat adviesaanvragen ook kunnen 
gebeuren op basis van in begrijpelijk Nederlands geschreven, beknopte documenten (3-5 
pagina’s in plaats van soms 50 - 80 pagina’s). 

10. De volgende vergaderingen zijn op maandag 21 oktober 2024, donderdag 21 november en 
donderdag 19 december. 
Voor de oktobervergadering wordt de wethouder uitgenodigd.
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